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STYREMØTE  

Tid 19. august 2021  18.00-20.00   Skjetten Klubbhus 

Deltakere:   
Per Nygren, Elin Vikane, Malin Fuløp, Stein Erik Østlie, Roald Bjørklund, Jarle 
Rogndokken, Ida Olafsen og Wendell Skottevik (referent).  

  
  

Sak 1 Godkjenning av tidligere referat 

Kommentarer:  
Forslag 
til vedtak:  

Ingen godkjenning på tidligere utsendt notat 

  
  

Sak 2 Orienteringer  

Deltakelse i møter:  
 

• 22.06.2021 Møte med Viken Idrettkrets vedr. Tverga (Elin) 

• 23.06.2021 Teams møte med Lillestrøm kommune og Arne K (Per) 

• 24.06.2021 Klubbesøk hos Skedsmo Fotball. Mulighetsstudiet på Friberg 

 (Per/Roald) 

• 28.06.2021 Møte med Arne K og Stig B i Skjetten vedr aktivitetsguide (Per) 

• 28.06.2021 Møte med Starfighters - Lillestrøm Amerikansk Fotball (Per) 

• 10.08.2021 Møte med Triton. Presentasjon av klubb (Per) 

• 11.08.2021 møte med Stig Brøndmo vedr  AIL Skjetten og Triton (Per) 

• 12.08.2021 Møte med Skedsmo Ishockey vedr mulighetsstudiet på Fribergjordet 

 (Per) 

• 12.08.2021 Teamsmøte med Viken Idrettskrets. Samarbeid/div  Per/ Wendell 

• 16.08.2021 Møte mellom Skedsmo FK, Skedsmo IK og Idrettsråd v/Per  
Annet:  
  

Forslag 
til vedtak:  

Orienteringene tas til etterretning,  

  

Sak 3 Arbeidsplass for daglig leder i Lillestrøm idrettsråd  

Diskusjon   

Per og Wendell har hatt møte med Viken Idrettskrets vedrørende kontorplass for 
Wendell i Idrettens Hus. Ved kontorplass medfølger tilgang til personalrom, 
kopimaskin, nettverk og alle andre nødvendigheter. Viken Idrettskrets sender 
prisoverslag.  

Vedtak   
Daglig leder får kontorplass på Idrettens Hus på Strømmen fra og med 1. 
september. 
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Sak 4 Arbeidsoppgaver i Styret 
Tidligere tildelte arbeidsoppgaver gjennomgås 

Diskusjon   

Fordelingen av arbeidsoppgaver i styret ble diskutert, basert på tidligere 
sammensetning av styremedlemmer.  
 
Det foreslås at Per blir med rundt aktive lokalsamfunn.  

Vedtak   

Tidligere arbeidsoppgaver fortsetter med noe forandringer til neste styremøte 
hvor vi gjennomgår oppgaver og erfaringer/tilbakemeldinger i dagens møte.  
 
Anleggsteam: Per for Gunhild, Jarle, Bengt , Roald for Pål Tore 
Økonomiteam: Elin, Stein Erik, Erna, Jarle, Bengt 
Tildelingsteam: Bengt, Ida, Jarle, Roald 
Aktive lokalsamfunn: Per, Malin, Erna, Ida 
Erasmus+: Elin, Ida.  
 
Daglig leder vil involveres i alle de ulike gruppene.   

 

Sak 5    Erasmus + 
  

Diskusjon   

Elin orienterte om status på prosjektet. Idrettsrådet har fått tildelt midler på kr. 
100.000 fra Erasmus+ til et forprosjekt som er knyttet til ”Frafall i 
ungdomsidretten”. Idrettsrådet er i dialog med Lillestrøm kommune, 
Ungdomsutvalget i Viken Idrettskrets og invitere til møte med samtlige idrettslag 
med muligheter for deltakelse.  
 
Daglig leder har sendt inn søknad på et kurs i forbindelse med forprosjektet.   

Forslag til 
vedtak   

 Orientering tas til følge og man fortsetter oppgaven.  

  

Sak 6   Mulighetsstudiet på Fribergjordet 

Diskusjon   

Orientering om sakens bakgrunn til nye medlemmer i styret. Ulike ønsker fra 
forskjellige idrettslag kan skape uenigheter. Idrettsrådet, ved Per, har hatt møter 
med begge idrettslag for å se etter løsninger som idrettslagene kan støtte.  
 
Per er i dialog med Lillestrøm kommune og vil fortsette møtevirksomhet med 
involverte parter.    

Vedtak   
 Orientering tas til følge og man fortsetter oppgaven.  
 
  

  

Sak7  MVA-kompensasjon 

Diskusjon   Viken Idrettskrets har kontaktet klubber som ikke har søkt innen fristen.  

Vedtak    Orientering 
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Sak 8  LAM – midler for utbetaling 

Diskusjon    Per og Stein Erik tar en nærmere dialog rundt tilganger.  

Vedtak    Utbetaling til klubber innen fristen.  

  

Sak 9 Regnskapsfirma – lønn og regnskap 

Diskusjon   
Lønn, skatter og avgifter bør betales ut fra regnskapsfirma.  
 
Per har innhentet tilbud fra Norsk Regnskap.  

Vedtak    Norsk Regnskap blir satt på oppgaven til å føre regnskapet til Idrettsrådet.  

  
 

Sak 10 Klage fra Triton og Sørumsand svømming på tildelt treningstid 

Diskusjon   
Lillestrøm idrettskrets må sende sin uttalelse til HUK s medlemmer innen fredag 
20.8.  

Vedtak   
Idrettsrådet støtter administrasjonens tildeling, og oppfordrer at tid utover skolens 
tider tildeles av kommunen.  

  

 

Sak 11 Kurspåmeldinger 
Det informeres om diverse kurs 

Diskusjon   Viken Idrettkrets og Asker Idrettsråd avholder anleggsseminar 27-28. august.   

Vedtak    Per og Wendell er påmeldt anleggsseminar på Asker og Risløkka 27-28. august.   

 

Sak 12 Eventuelt 

Diskusjon   

 

• Thon Badeland 
Orientering om status på Badeland.  

• Brev til budsjett:  
Per orienterer om aktuelle innspill i dette brev, blant annet lønn til daglig leder.  
Det bemerkes at prioriteringslisten til Idrettsrådet må følges i budsjettet.  

• Flomlys på Strømmen 
Etter forrige styremøte har leverandør av Flomlys kommet med et nytt pristilbud 
og løsning til Strømmen. Dette har en lavere kostnadsramme enn tidligere, men 
fortsatt høyere kostnad enn opprinnelig innvilgede midler fra Lillestrøm 
kommune.  

• Pandemifri  
Oppfordre idrettslagene til å markere denne dagen.  

• Hjemmeside/Facebook-side 
Daglig leder må få tilgang til hjemmeside og Idrettrådets Facebook-profil.  

• Neste styremøte 
Vi inviterer oss til Sørumsand IF på neste styremøte, 7. september. Det er 
ønskelig å invitere en klubb til på Sørumsand for å presentere sin klubb for 
idrettsrådet.   

Vedtak    Tas til orientering.  

 


